
Indieners: Voerendaal Actief 
 
Aan het college van B&W van de Gemeente Voerendaal 
 
Voerendaal, 4 mei 2020 
 
Onderwerp: Beëindiging meest verregaande functionele integratie met de Gemeente 
Simpelveld. 
 
Geacht College, 
 
In navolging van de vragen van Democraten Voerendaal hebben we verschillende 
aanvullende vragen die we hierbij indienen. Enkele vragen hebben we reeds geschrapt 
aangezien die overlapten met de vragen van Democraten Voerendaal. 
  
1. Wat gebeurt nu met de afdelingen die reeds samenwerkten, zoals de buitendienst? 
2. Waarom is er niet eerder een signaal afgegeven naar de gemeenteraad? 
3. Waarom werd de raad van Voerendaal toch nog uitgenodigd voor een gezamenlijke 
raadsbijeenkomst op 11 maart met de raad van Simpelveld middels een uitnodiging 
waarop te lezen was dat we worden uitgenodigd om ons op een interactieve manier 
deelgenoot te laten maken van de vorderingen van de samenwerking?  
4. Sinds wanneer was de portefeuillehouder op de hoogte van de intentie van de 
gemeente Simpelveld om de functionele integratie te beëindigen? 
5. Sinds wanneer waren de medewerkers van de gemeente Voerendaal op de hoogte van 
de intentie van de gemeente Simpelveld om de functionele integratie te beëindigen? 
6. Wat wordt er bedoeld met Cultuurverschillen, kunnen we enkele voorbeelden krijgen? 
7. Waarom blijken deze Cultuurverschillen nu opeens wel z’n groot probleem te zijn, 
aangezien de portefeuillehouder in de raadsvergadering van 20 februari jl. nog aangaf dat 
het slechts enkele medewerkers betrof die ontevreden waren en dat dit heel normaal is 
gezien het proces dat zich voltrekt? 
8. Wat zijn nu de totale baten en lasten van deze mislukte samenwerking? 
9. Wat gebeurt er met de ambtenaren die door de functionele integratie een andere 
functie hebben gekregen? 
10. Wat gebeurt er nu met de aanbesteding van de gezamenlijke accountantscontrole? 
11. Kunt u de verslagen overleggen van de besprekingen tussen de burgemeesters, 
secretarissen en MT-teams van de afgelopen 12 maanden in 1 op 1 en meervoudige 
samenstelling inclusief de data van de verschillende overleggen? 
 
 
Graag zien we woensdag 6 mei a.s. tijdens de extra raadsvergadering een eerste reactie van het 
college tegemoet! 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Fractie Voerendaal Actief 
Raimond Franssen 
Maikel Mets 
Boris Zinzen 


